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Onderwerp: containers Beltman/Schaepmanstraat Weerselo 
 
Fractie: VVD 
 
 
De Dinkellandse VVD krijgt klachten uit de buurt van de Beltstraat/Schaepmanstraat in 
Weerselo over containers die daar op de hoek geplaatst zijn op het trottoir. Dit zou volgens 
een bewoner (die namens de buurt het woord voert) niet gecommuniceerd zijn met de 
buurt. Daarom hebben we de volgende vragen:  
 

- Op welke manier heeft het college de buurt geïnformeerd over het plaatsen van de 
containers? 

- In hoeverre is volgens het college de huidige plek van de containers wenselijk? 
- Welke alternatieve plekken heeft het college onderzocht voor de containers? 
- In hoeverre is de verkeersveiligheid in het geding als auto’s voor de containers op de 

drempel geparkeerd staan? 
- Het college is voornemens de containers hier op termijn ondergronds te plaatsen. 

Aan welke termijn moeten we dan denken? 
- Wanneer gaat het college met de buurt in gesprek over mogelijke 

oplossingen/alternatieven? 
 


